
Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet, 8. februar 2023
Deltagere: Rasmus, Karin, Kjeld, Tom Referent) og Sune

Dagsorden:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 18. oktober 2022

1A Fortsat dårlig afkøling på fjernvarmeinstallationen

1B Nedløbsrør, sikring mod rotter

1C Beplantning på fællesarealerne omkring Sejlet

2 Nye punkter til dette møde

2A Rapportering/regnskab for 2022

2B Mulighed for fjernaflæsning af vand- og varmemålere

2C Samarbejde med de øvrige A/F’er om faldsikring.

2D Mulighed for fibernet/bredbånd i Sejlet.

2E Orientering om forsikringsforhold og overdragelsen af p-kælderen.

3 Nyt fra beboere

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

5 Eventuelt

6 Mødekalender



Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 18. oktober 2022

1A Fortsat dårlig afkøling på fjernvarmeinstallationen

Der er intet nyt til punktet, da vi afventer de seneste aflæsninger fra de

forskellige lejligheder.

1B Nedløbsrør, sikring mod rotter

Der er hentet en pris, som lyder på syv til ni tusinde plus moms

Vi afventer om der fortsat er et problem, og opfordrer i mellemtiden folk til ikke

at opbevare mad på altanerne.

1C Beplantning på fællesarealerne omkring Sejlet

Beplantning på sydsiden er flyttet og erstattet med nøddesten.

Vi tester om vandingsanlægget virker til foråret. Punktet er hermed

afsluttet.

2 Nye punkter til dette møde

2A Rapportering/regnskab for 2022

Regnskabet for 2022 viser et overskud på 58.776 kr. mod et budget på 57.664

kr. Resultatet er således ca. 1.000 kr. højere end budgetteret. Virkeligheden er

dog, at regnskabet dækker over store forskelle i.f.t de enkelte budgetposter på

især højere eludgifter, men også på renovation, vedligeholdelse,

serviceabonnementer og selskabs- og mødeomkostninger på den positive

side. Egenkapitalen udgør ved udgangen af 2022 238.534 kr.

2B Mulighed for fjernaflæsning af vand- og varmemålere

Vi har fået et tilbud som lyder på knap 100.000, hvortil det kommer

løbende udgifter til beboerapp mm.

Det er besluttet at punktet tages op igen i 2024 og at der informeres

nærmere på kommende generalforsamling.

2C Samarbejde med de øvrige A/F’er om faldsikring.

Vi har fået en pris, som er identisk med det vi betaler i dag.

Derfor fortsætter vi med det vi har.

2D Mulighed for fibernet/bredbånd i Sejlet.

Der er ikke noget nyt. Tom følger op på sagen.

2E Orientering om forsikringsforhold og overdragelsen af p-kælderen.

Vi kan ikke forsikre i parkeringskælderen, da vi ikke står som ejer.



Der vil blive afholdt et møde, i regi af repræsentanter fra en arbejdsgruppe

nedsat af E/F, med ejeren af parkeringskælderen med henblik på at finde ud

af hvad der skal ske. Det er bestyrelsens holdning, at der skal ske noget.

3 Nyt fra beboere

Der er været observeret lyde fra pumpen i kælderen nærmest nummer 14.

Der er ikke noget nu, men hvis man hører lyde igen må man gerne kontakte

bestyrelsen.

En beboer klager over utæt altan. Vedkommende tager kontakt til

Hauge Smedie med henblik på at indhente en pris på at få det lavet.

Der efterspørges mere vidensdeling når der sker oprydning i kælderen.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

Rasmus informerede om nyt fra E/F. Det kan læses i referatet fra E/F.

Kjeld informerede om nyt fra parkeringslauget. Det kan læses i referatet fra

Parkeringslauget.

5 Eventuelt

6 Mødekalender

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 20 marts. hos Karin.


